

Members of the Committee present: Albert Cooper, Lloyd R. Crouse, Jack Ellis, Scott Fennell, Gaston Isabelle, Fernand Ladouceur, Marcel Prud'homme.

Acting Member present: John R. Rodriguez for Rod Murphy.

In attendance: From the House of Commons: M.G. Cloutier, The Sergeant-At-Arms; E.A. Riedel, The Administrator; J. Louis Lacroix, Deputy Sergeant-At-Arms. *From the Research Branch of the Library of Parliament:* Wolfgang Koerner.

The Committee proceeded to consider its business pursuant to the authority conferred on it by Standing Order 96(3)(c).

At 5:00 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

WEDNESDAY, APRIL 29, 1987
(10)

The Standing Committee on Management and Members' Services met *in camera* in Room 112-N, Center Block, at 3:48 o'clock p.m., this day, the Chairman, Marcel Prud'homme, presiding.

Members of the Committee present: Albert Cooper, Jack Ellis, Scott Fennell, Gaston Isabelle, Marcel Prud'homme.

In attendance: From the House of Commons: E.A. Riedel, The Administrator. *From the Research Branch of the Library of Parliament:* Wolfgang Koerner.

The Committee proceeded to consider its business pursuant to the authority conferred on it by Standing Order 96(3)(c).

At 4:35 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

WEDNESDAY, MAY 6, 1987
(11)

The Standing Committee on Management and Members' Services met in Room 112-N, Center Block, at 3:35 o'clock p.m., this day, the Chairman, Marcel Prud'homme, presiding.

Members of the Committee present: Lloyd Crouse, Jack Ellis, Scott Fennell, Gaston Isabelle, Marcel Prud'homme.

Other Member present: John R. Rodriguez.

In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Wolfgang Koerner.

Appearing: The Honourable John A. Fraser, P.C., Q.C., The Speaker of the House of Commons.

Witnesses: From the House of Commons: M.G. Cloutier, the Sergeant-at-Arms, E.A. Riedel, Administrator.

The Order of Reference dated Monday, March 2, 1987, relating to the Main Estimates for the fiscal year ending March 31, 1988 being read as follows:

Membres du Comité présents: Albert Cooper, Lloyd R. Crouse, Jack Ellis, Scott Fennell, Gaston Isabelle, Fernand Ladouceur, Marcel Prud'homme.

Membre suppléant présent: John R. Rodriguez remplace Rod Murphy.

Aussi présents: De la Chambre des communes: M.-G. Cloutier, le Sergent d'armes; E.A. Riedel, l'Administrateur; J.-Louis Lacroix, sergent d'armes adjoint. *Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement:* Wolfgang Koerner.

Conformément au mandat que lui confie l'article 96(3)c) du Règlement, le Comité procède à l'étude de ses travaux.

À 17 heures, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MERCREDI 29 AVRIL 1987
(10)

Le Comité permanent de la gestion et des services aux députés s'est réuni à huis clos en la pièce 112-N, Édifice du centre, ce jour à 15 h 48, sous la présidence de Marcel Prud'homme (*président*).

Membres du Comité présents: Albert Cooper, Jack Ellis, Scott Fennell, Gaston Isabelle, Marcel Prud'homme.

Aussi présents: De la Chambre des communes: E.A. Riedel, administrateur. *Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement:* Wolfgang Koerner.

Le Comité procède à ses travaux conformément aux pouvoirs qu'il tient de l'article 96(3)c) du Règlement permanent.

À 16 h 35, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvel ordre.

LE MERCREDI 6 MAI 1987
(11)

Le Comité permanent de la gestion et des services aux députés se réunit, aujourd'hui à 15 h 35, dans la pièce 112-N de l'Édifice du centre, sous la présidence de Marcel Prud'homme, (*président*).

Membres du Comité présents: Lloyd Crouse, Jack Ellis, Scott Fennell, Gaston Isabelle, Marcel Prud'homme.

Autre député présent: John R. Rodriguez.

Aussi présent: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Wolfgang Koerner.

Comparait: L'honorable John A. Fraser, c.p., c.r., Président de la Chambre des communes.

Témoins: De la Chambre des communes: M.-G. Cloutier, sergent d'armes; E.A. Riedel, Administrateur.

Lecture de l'ordre de renvoi du lundi 2 mars 1987 relatif au budget principal des dépenses pour l'exercice financier se terminant le 31 mars 1988, est donnée en ces termes: